
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
община 

 

Драги г-н Чобанов! 
Максималният брой деца я една яслена, градинска или предучилищна група, 
би следвало да е около - по възможност под - 20 деца. 
Моите деца вече бяха жертва на експериментите, които се проведоха, с 
детските заведения. Моите деца бяха тихи и възпитани, затова никой не ги 
погледна. При толкова много деца в група, възпитателят прекарва почти 
цялото си време в усмиряване на буйните. Моите деца се прибираха, без да 
са комуникирали през целия си ден. Дъщеря ми гледаше в ступор 
случващото се около нея и не желаеше и не смееше да участва. Тя все още, 
на 9г, заеква от усилие да говори по-бързо, защото никой няма да я чака. 
Защото ако не е бърза, няма да говори. Или както каза възпитателката й "аз 
не я питам нищо, щото няма да ми отговори". Ето така по цял ден моето 
момиче мълчеше. А възпитателката нямаше време за нея. 
Г-н Чобанов, добре е човек да знае за какво говори, иначе рискува да 
изглежда нелепо. Вие колко деца на възраст от 1 до 6 години сте гледали 
едновременно най-много? Смея да твърдя, че не сте компетентен в 
тематиката на ранното детско образование, личи от предложенията Ви, 
които са безумни. Бих посъветвала да се ограмотите с малко личен опит. 
Междувременно мъдрият човек би потърсил друг, който има опит, и би 
почерпил знание от него.  
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